
Rada Miasta Golubia-Dobrzynia 
Radni-Sesja 

Protokół nr XXXII/2020 
XXXII Sesja w dniu 29 września 2020 
Obrady rozpoczęto 29 września 2020 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:02 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków oraz zaproszeni goście: Zastępca Burmistrza 
Miasta p. Róża Kopaczewska, Skarbnik Miasta p. Jacek Dowgiałło, Kierownik Wydziału 
Organizacyjnego p. Przemysław Kuczkowski, kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
p. Dawid Jarecki, kierownik Wydziału Infrastruktury p. Justyna Stokowska , Adwokat p. 
Piotr Pawłowski oraz kierownicy jednostek podległych. 

Obecni: 

1. Łukasz Bednarski 
2. Justyna Bestry 
3. Hanna Grzywińska 
4. Franciszek Jagielski 
5. Andrzej Kuciński 
6. Monika Kwidzyńska 
7. Anna Paprocka 
8. Józef Pietrzak 
9. Łukasz Pietrzak 
10. Dominika Piotrowska 
11. Jolanta Rzeszotarska 
12. Krzysztof Skrzyniecki 
13. Marek Stawski 
14. Aleksander Wichrowski 
15. Konrad Zaporowicz 

1. Otwarcie Sesji. 

1 Przewodniczący Rady Miasta p . Łukasz Pietrzak przywitał zebranych i otworzył XXXII 
Sesje Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. 

2. Stwierdzenie ąuorum. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził ąuorum ,przy którym Rada Miasta 
może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

Na funkcję Sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miasta zaproponował kandydaturę 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta p. Konrada Zaporowicza. Pan Konrad Zaporowicz 
wyraził zgodę na funkcję Sekretarza obrad. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
kandydaturę p. Konrada Zaporowicza nad wyborem Sekretarza obrad. Wszyscy obecni na 
sali jednogłośnie wybrali na Sekretarza obrad p. Konrada Zaporowicza. 
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4. Wnioski do porządku obrad. 

Nie wniesiono żadnych wniosków do porządku obrad 

5. Przyjęcie protokołu z: 

a) XXIX Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia; 

Glosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 7 lipca 2020r.. 

Wyniki "losowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Anna Paprocka, 
Łukasz Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporo wicz 
NIEOBECNI (5) 
Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Józef Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta 
Rzeszotarska 

b) XXX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia; 

Glosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z XXX Sesji Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia z dnia 
30 lipca 2020 roku.; 

Wvniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Anna Paprocka, 
Łukasz Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Józef Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta 
Rzeszotarska 

c) XXXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia. 

Glosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu XXXI Sesji Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w dniu 
6 sierpnia 2020r. 



Wyniki glosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Anna Paprocka, 
Łukasz Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander Wichrowski, Konrad 
Zaporowicz 
NIEOBECNI (5) 
Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Józef Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta 
Rzeszotarska 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Miasta z prac w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący komisji złożyli sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym w 
następującej kolejności: 
Pan Aleksander Wichrowski odczytał sprawozdanie z posiedzenia komisji oświaty, Pan 
Łukasz Bednarski odczytał sprawozdanie z posiedzenia komisji rewizyjnej, Pani Justyna 
Bestry odczytała sprawozdanie z komisji infrastruktury, Pani Anna Paprocka odczytała 
sprawozdanie z posiedzenia komisji skarg wniosków i petycji, z posiedzenia komisji 
komunalnej p. Józef Pietrzak. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym w tym z 
wykonania uchwał. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Róża Kopaczewska odczytała sprawozdanie Burmistrza 
Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. Kierownik Wydziału Organizacyjnego p. 
Przemysław Kuczkowski odczytał sprawozdanie z wykonania uchwał. 

8. Sprawozdanie z realizacji budżetu Miasta Golubia-Dobrzynia za I półrocze 2020 r. 

Informacje dotyczące sprawozdania z realizacji i wykonania budżetu miasta za I półrocze 
2020r. zostało wysłane do zapoznania Radnym Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w formie 
elektronicznej. 

a) -zapoznanie się z treścią uchwały Nr 3/1/2020 Składu Orzekającego Nr 5 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 14 września 2020 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak odczytał uchwałę składu orzekającego nr 
3/1/2020 składu orzekającego nr 5 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 14 
września 2020 roku., w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta 
Golubia-Dobrzynia o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2020roku. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 



Radny p. Marek Stawski 
1. W pierwszej interpelacji radny p. Marek Stawski w imieniu mieszkańców Osiedla Leśnego 
zwrócił się z zapytaniem do Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Dawida 
Jareckiego w jakim czasie mogą być dostarczone kosze na odpadu komunalne o pojemności 
125 1. 
Przewodniczący Radv Miasta 
2. Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak zwrócił się z prośba o bieżącą naprawę 
schodów łączących ulicę Ks. Malinowskiego z ul. Działyńskich oraz przedstawienie 
kosztorysu związanego z wykonaniem tego zadania. 
3.W drugiej interpelacji Przewodniczący Rady zapytał na jakim etapie jest realizacja zadania 
naprawy ubytków w trylince na terenie miasta. 
4. W kolejnej interpelacji Przewodniczący Rady odniósł się do sprawozdania Burmistrza 
Miasta, w którym zostało przedstawione podpisanie umowy monitoringu miejskiego, oraz 
umieszczenie kamer na Golubskiej Starówce. Przewodniczący Rady oznajmił, że powyższa 
kwestia lokalizacji kamer na terenie miasta zgodnie ze wcześniejszymi ustaleniami komisji 
budżetu i komisji infrastruktury, że lokalizacja kamer na terenie miasta miała zostać poddana 
do dyskusji na wspólnym posiedzeniu stałych komisji rady miasta. 
5. Przewodnicząc komisji oświaty p. Aleksander Wichrowski 
W pierwszej interpelacji p. Aleksander Wichrowski w imieniu Dyrektor Szkoły Podstawowej 
Nr 1 p. Marzeny Peszyóskiej, i nauczycieli zapytał czy istnieje możliwość wyremontowania 
parkingu znajdującego się przy Szkole Podstawowej nr 1 na ul. Zanikowej oraz aby został 
powiększony o kilka miejsc parkingowych 

10. Przerwa w obradach 20 min. 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę do godz. 15:30 w celu przygotowania 
odpowiedzi na zapytania i interpelację radnych 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Na pierwszą interpelację radnego Marka Stawskiego odpowiedzi udzieli Kierownik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej p. Dawid Jarecki reasumując, że kolejna dostawa koszy na odpady 
komunalne zostanie dostarczona na początku października i na bieżąco zostanie 
rozdysponowana dla mieszkańców z terenu miasta. 

Na pierwszą interpelację Przewodniczącego Rady Miasta odpowiedzi udzieliła Zastępca 
Burmistrza p. Róża Kopaczewska odpowiadając, że zostanie przeprowadzone rozeznanie 
dotyczące remontu schodów przy ul. Ks. Malinowskiego i ul. Działyńskich. Wszelkie 
informacje w powyższym temacie zostaną przedstawione na komisji infrastruktury rady 
miasta. 

Na drugą interpelację Przewodniczącego Rady Miasta dotyczącą naprawy ubytków w trylince 
na terenie miasta odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Miasta p. Róża Kopaczewska 
wyjaśniając, że rozpoczęły się prace remontowe wymiany trylinki na ul. Gagarina, ul. Polnej 
oraz ul. Bohaterów Kosmosu. Z zakupionego materiału zostaną realizowane kolejne naprawy 
w poszczególnych ulicach. 



Na ostatnią interpelację Przewodniczącego Rady Miasta o udzielenie odpowiedzi został 
poproszony Kierownik Wydziału Organizacyjnego p. Przemysław Kuczkowski. Pan 
Kuczkowski wyjaśniając, że podpisana umowa dotyczy zakupu trzech kamer, które zostały 
zakupione wraz z serwerem pod koniec ubiegłego roku . Kamery zostaną usytuowane na 
Go lubskim Rynku na wniosek Komendanta Powiatowego Policji w celu zwiększenia 
porządku, bezpieczeństwa w Golubskiej części miasta. 

Na interpelację radnego Aleksandra Wichrowskiego dotyczącą remontu parkingu przy ul. 
Zamkowej Szkoły Podstawowej nr. 1 odpowiedzi udzieliła Zastępca Burmistrza Miasta p. 
Róża Kopaczewska. Pani Wiceburmistrz przedstawiła, że zostanie przeprowadzona rozmowa 
z Dyrektorem Szkoły Podstawowej Nr 1 w Golubiu-Dobrzyniu dotycząca remontu, 
przeanalizowania kosztów. Wszelkie informacje zostaną przedstawione na poszczególnej 
komisji i zostanie to zadanie uwzględnione w dalszej realizacji. 

12. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr XXI/94/2019 z dnia 17 grudnia 
2019 roku w sprawie budżetu na 2020 rok; 

W dyskusji wzięli udział: 
- Konrad Zaporowicz 
- Łukasz Pietrzak 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr XXI/94/2019 z dnia 17 grudnia 
2019 roku w sprawie budżetu na 2020 rok;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Anna Paprocka, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander 
Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (4) 

Hanna Grzywińska, Monika Kwidzyńska, Józef Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska 

b) w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego; 

W dyskusji wzięli udział; 
- Konrad Zaporowicz 
- Łukasz Pietrzak 
Głosowano w sprawie: 



w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Anna Paprocka, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander 
Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (4) 
Hanna Grzy wińska, Monika Kwidzyńska, Józef Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska 

c) w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 
nieruchomości położonej przy ul. Kościuszki; 

W dyskusji wzięli udział: 
- Konrad Zaporowicz 
- Łukasz Pietrzak 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 
nieruchomości położonej przy ul. Kościuszki;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Anna Paprocka, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander 
Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (4) 
Hanna Grzywińska, Monika Kwidzyńska, Józef Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska 

d) w sprawie przyjęcia,, Programu usuwania wyrobów zawierających zabest dla Miasta 
Golub-Dobrzyń na lata 2020-2031" 

W dyskusji wzięli udział: 
- Konrad Zaporowicz 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia,, Programu usuwania wyrobów zawierających zabest dla Miasta Golub-
Dobrzyń na lata 2020-2031. 



Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wvniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Anna Paprocka, 
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Krzysztof Skrzyniecki, Marek Stawski, Aleksander 
Wichrowski, Konrad Zaporowicz 
NIEOBECNI (4) 
Hanna Grzywińska, Monika Kwidzyńska, Józef Pietrzak, Jolanta Rzeszotarska 

13. Informacje Przewodniczącego Rady Miasta o interpelacjach złożonych w okresie 
międzysesyjnym 

W tym punkcie Przewodniczący Rady Miasta odczytał interpelacje jakie zostały złożone do 
biura rady miasta Golubia-Dobrzynia. 

14. Wolne wnioski. 
Wolnych wniosków nie stwierdzono. 

15. Zamknięcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta po wyczerpaniu porządku obrad zamknął XXXII Sesję Rady 
Miasta Golubia-Dobrzynia. 

lasta Golubia-1 

Przygotował(a): Biuro Rady Joanna Anuszewsk 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 





LISTA OBENCOSCI 

1 Łukasz Bednarski 

2. Justyna Bestry 

3. Hanna Grzywińska 

4. Franciszek Jagielski 

5. Andrzej Kuciński 

6. Anna Paprocka 

7. Józef Pietrzak 

8. Łukasz Pietrzak 

9. Dominika Piotrowska 

10. Krzysztof Skrzyniecki 

11. Marek Stawski 

12. Aleksander Wichrowski 

13. Konrad Zaporowicz 

7 




